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27 sierpnia 2021

Obradowała Komisja Rolnictwa

Pod przewodnictwem Artura Konarskiego obradowała w trybie zdalnym Komisja
Rolnictwa i Ochrony Środowiska. W posiedzeniu uczestniczył Marek Jońca, członek
Zarządu Województwa Świętokrzyskiego.

Podczas piątkowego posiedzenia radni jednogłośnie zaopiniowali trzy projekty uchwał w
sprawie ustanowienia planu ochrony dla Parków Krajobrazowych: Kozubowskiego,
Suchedniowsko-Oblęgorskiego i Szanieckiego. Poruszano również kwestię utworzenia
kolejnego Parku Krajobrazowego w okolicach Sandomierza, gdzie stwierdzono największą
zachorowalność na nowotwory. Rozpoczęły się w tej sprawie pierwsze konsultacje z
lokalnymi społecznościami, które mogą potrwać nawet do 2 lat. Jak zapewniał Tomasz
Hałatkiewicz, dyrektor Zespołu Świętokrzyskich i Nadnidziańskich Parków Krajobrazowych
w Kielcach – jest to najłagodniejsza forma ochrony środowiska i nie będzie ingerować w



Obradowała Komisja Rolnictwa | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Obradowała Komisja Rolnictwa | 2

wydobywanie kopalin na tamtych terenach.Jednomyślnie przyjęto też kandydaturę
Mieczysława Gębskiego na przedstawiciela Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego do
Rady Społecznej Doradztwa Rolniczego działającej przy Świętokrzyskim Ośrodku Doradztwa
Rolniczego w Modliszewicach. Przewodniczący komisji podkreślał, jak duże jest
zaangażowanie doradców w Modliszewicach w tworzenie projektów dla rolników chcących
uzyskać unijne wsparcie. Koszt projektu, który u prywatnych doradców waha się od 15 do 25
tys. zł, w Modliszewicach wynosi niecałe 2 tys. zł.

Radni długo obradowali też nad sprawą zagwarantowania środków finansowych, 
potrzebnych do funkcjonowania wszystkich Lokalnych Grup Działania na terenie
województwa świętokrzyskiego. Jak zaznaczył Jacek Sułek, dyrektor Departamentu
Inwestycji i Rozwoju Urzędu Marszałkowskiego – Ministerstwo Rolnictwa wysokość
środków, jakie zostaną przydzielone na lata 2021-2026 ze środków przeznaczonych na
rozwój obszarów wiejskich dla Lokalnych Grup Działania w ramach RLKS (Rozwój Lokalny
Kierowany przez Społeczność), uzależnia od wysokości kwoty, jaką Zarząd Województwa
wyasygnuje dla tych grup w ramach nowego programu regionalnego.

Marek Jońca, członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego zapewnił, że rozmowy na
ten temat będą trwać  aż do wypracowania ostatecznego kompromisu. Dzięki środkom
przekazywanym dla LGD udało się m.in.: dofinansować wiejskie przedszkola, kluby dziecięce
czy choćby przystanie kajakowe.

 

 

 

 

 

Galeria zdjęć
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